
Protokoll fört vid PRO-Öregrund ordinarie styrelsemöte 2021-10-12. 

Plats: Solsidan, Öregrund 

Tid: 13 00 

 

 
Närvarande: Thommy Myhrberg ordförande, Kenneth Söderqvist, Birgitta Sandell, Lisbeth 

Jansson, Kjell Karlsson, Maud Rahm, Lisbeth Eriksson, Inga-Lill Karlsson, Monika 

Andersson, Rolf Johansson, Stina Pettersson. 

Gäst: Pekka ABF, § 55. 

 

 

 

§ 53 Mötets öppnande. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade dagens möte för öppnat. 

 

§ 54 Godkännande av dagordning. 

 Godkändes med tillägg efter Rapporter:  Höstmöte/Årsmöte. 

 

§ 55 Information från ABF, Pekka. 

- From nästa år är det e:listor som kommer att gälla för diverse redovisningar 

och planeringsunderlag till ABF. 

- Utbildning för e:listor kommer att anordnas i Gimo. 

- Nya riktlinjer och förändringar för friskvård och folkbildning. 

Diskuterades vad som måste ingå i Friskvård bl a teori måste ingå. 

Pekka kommer att kalla ordförande och studieledare till möte. 

 

§ 56  Föregående styrelseprotokoll. 

 Godkändes. 

 

§ 57 Inkomna skrivelser/Inbjudningar. 

- Kenneth; Enkät angående Trakasserier, hot och våld mot personer i 

civilsamhället har kommit från Myndigheten för ungdoms- och 

civilsamhällsfrågor (MUCF). Thommy och Kenneth besvarar enkäten. 

 - Distriktets höstmöte 26/11-21. Thommy M, Lisbeth E och Birgitta S deltar. 

 

§ 58 Rapporter. 

- Thommy M; Information om Friskvårdsdagarna i Gimo och i Hammarskog, 

Uppsala. 

- Medlemsantalet i PRO Öregrund är f n 385 medlemmar. 

- Ansökan om utrustningsbidrag till föreningar med fokus på verksamhet för 

äldre och om Särskilt stöd till föreningslivet är inskickade till Östhammars 

kommun. 

- Kontakt med Östra Uppland angående reportage om PRO, Öregrund. 

- Lisbeth J tar kontakt angående att hyra ytterligare en bana för padel.  

 

 

 

 

 



§ 59 Årsmöte/höstmöte. 

 Annonseras i Annonsnytt idag. 

 Årsmötes agenda diskuterades. 

 Information och diskussion gällande: 

- Verksamhetsplan 2022. 

- Ekonomi med budgetförslag för 2022.  

- Medlemsavgiften. 

- Arvode till styrelsen.  

 

§ 60 Ekonomi. 

- God ekonomi i föreningen. 

 

§ 61 Resor. 

 Inga-Lill informerade. 

- Eckerölinjen, Viltbord 10/10-21. 72 medlemmar deltog. 

- Hjalmars hjulresa 27-28/11-21. 3 platser kvar.  

- Utredning om resor till Pernu och Iggesund pågår. 

- Ge gärna förslag på resor mm. Förslag till vår Hemsida. Kontaktperson är 

Inga-Lill Karlsson. 

 

§ 62 Trivselmöten. 

- Julbord 6/12-21. En sittning. Information om anmälan kommer. 

- Avgift för kaffe/smörgås till trivselträffarna höjs till 40 kr fr o m 2022. 

- Inga-Lill K informerade om artister/föreläsare till trivselträffar 2022. 

 

§ 63 Övriga frågor. 

- Kenneth S: Kontaktar Kjell Eriksson, GNIF angående ansökan om 

Bilbingotillstånd. 

- Birgitta S. Material till kommande gymnastik i Perssonhallen. 

Beslutades av styrelsen att inköp för cirka 3 000 kr får göras. 

 

§ 64 Nästa styrelsemöte. 

 

 Tisdagen 16/11-21 kl 13 00 

  

 Plats: Solsidan. 

 

§ 65 Mötet avslutades. 

 

 

 Vid protokollet;  Justeras: 

 

 

 

 Stina Pettersson  Tommy Myhrberg 

 


